

IGGP seeks input on 2027 conference

Having marking its first 10 years as a partnership at the recent conference in June, the IGGP board has decided to take stock before moving forward on two important efforts: a 2027 conference and the future of a partner newsletter.

The IGGP board has had several discussions on the type of meeting to hold in 2027. While the engagement of an in-person conference is valuable, it limits our ability to connect a global audience around German genealogy.

Before making any decisions, the board is seeking input from all the stakeholders in our conferences: partner leaders, partner members, non-partner participants, speakers, and sponsors and exhibitors.

We have a survey in both English and German for all those interested to express your views. Our goal is to provide a conference that is accessible to as many attendees as possible while maintaining opportunities to connect and engage with others. ***We ask for your input by Nov. 30, 2025.*** Questions? Email info@iggp.org.

[2027 conference survey link](#)

Also, the Partner Zeitung is going on hiatus after this edition as a new editorial team determines its future.

Members of partner societies with an interest in developing a new approach are invited to participate in a team being put together now. Email to info@iggp.org or ask your partner representative. Your help is welcome!

Nachdem die IGGP auf ihrer jüngsten Konferenz im Juni ihr zehnjähriges Bestehen als Partnerschaft gefeiert hat, hat der Vorstand beschlossen, Bilanz zu ziehen, bevor er zwei wichtige Vorhaben in Angriff nimmt: eine Konferenz im Jahr 2027 und die Zukunft eines Partner-Newsletters.

Der IGGP-Vorstand hat mehrere Diskussionen über die Art der Veranstaltung geführt, die 2027 stattfinden soll. Eine Präsenzkonzferenz ist zwar wertvoll, schränkt jedoch unsere Möglichkeiten ein, ein globales Publikum für die deutsche Genealogie zu gewinnen.

Bevor Entscheidungen getroffen werden, bittet der Vorstand alle Beteiligten unserer Konferenzen um ihre Meinung: Partnerleiter, Partnermitglieder, Nicht-Partner-Teilnehmer, Referenten, Sponsoren und Aussteller.

Wir haben eine Umfrage in englischer und deutscher Sprache erstellt, in der alle Interessierten ihre Meinung äußern können. Unser Ziel ist es, eine Konferenz anzubieten, die für möglichst viele Teilnehmer zugänglich ist und gleichzeitig die Möglichkeit bietet, Kontakte zu knüpfen und sich mit anderen auszutauschen. ***Wir bitten Sie, uns Ihre Meinung bis zum 30. November 2025 mitzuteilen.*** Fragen? Email an info@iggp.org.

[Umfrage zur Konferenz 2027 link](#)

Außerdem wird die Partner Zeitung nach dieser Ausgabe eine Pause einlegen, da ein neues Redaktionsteam über ihre Zukunft entscheidet.

Mitglieder von Partnergesellschaften, die an der Entwicklung eines neuen Ansatzes interessiert sind, sind eingeladen, sich an einem Team zu beteiligen, das derzeit zusammengestellt wird. Senden Sie eine E-Mail an info@iggp.org oder wenden Sie sich an Ihren Partnervertreter. Ihre Hilfe ist willkommen!

FOLLOW



CONTACT



1385 Mendota Heights Rd.
Suite 100
Mendota Heights, MN
55120

Bi-monthly partner representative calls in German and English. See [schedule](#).



INTERNATIONAL GERMAN Genealogy Partnership

The specific purposes of IGGP are to:

- Create an international Partnership of organizations and groups interested in genealogy and family history as it relates to German-speaking ancestors;
- Support each Partner in its efforts to fulfill its purpose and reach its goals;
- Promote each Partner's events and organization within the Partnership and to others;
- Encourage networking among Partners and their members;
- Facilitate research help among Partners and their members;
- Collect and share German genealogical knowledge, references, resources, and information;
- Encourage public access to and preservation of records of German genealogical value;
- Promote ethical standards in German genealogical research and practices;
- Marshal the resources of IGGP and its Partners to accomplish goals and objectives deemed to be in the best interest of the international German genealogical community.

Die spezifischen Ziele der IGGP sind:

- Schaffung einer internationalen Partnerschaft von Organisationen und Gruppen, die sich für Genealogie und Familiengeschichte in Bezug auf deutschsprachige Vorfahren interessieren;
- Unterstützung jedes Partners in seinen Bemühungen, seinen Zweck zu erfüllen und seine Ziele zu erreichen;
- Werbung für die Veranstaltungen und die Organisation der einzelnen Partner innerhalb der Partnerschaft und bei anderen;
Förderung der Vernetzung zwischen den Partnern und ihren Mitgliedern;
- Erleichterung der Forschungshilfe unter den Partnern und ihren Mitgliedern;
- Sammeln und Weitergeben von deutschem genealogischem Wissen, Referenzen, Ressourcen und Informationen;
- Förderung des öffentlichen Zugangs zu und der Erhaltung von Aufzeichnungen von deutschem genealogischem Wert;
- Förderung ethischer Standards in der deutschen genealogischen Forschung und Praxis;
- die Ressourcen der IGGP und ihrer Partner zu bündeln, um Ziele zu erreichen, die im besten Interesse der internationalen deutschen genealogischen Gemeinschaft liegen.

Board

President

Barbara Schmidt
Germany

Vice President

Dirk Weissleder
Germany

Vice President

Kenneth Heger
Maryland, USA

Secretary

Edie Adam
Pennsylvania, USA

Treasurer

Gary Heyn
Minnesota, USA

At-large directors

Sabine Akabayov
Israel

Andrea Bentschneider
Germany

Garry Finkell
New York, USA

Timo Kracke
Germany

Owen McCafferty
Ohio, USA

Read our [bylaws](#)

Read our
[founding agreement](#)

The Partner Zeitung is edited
by Edie Adam. Contact us at
info@igpp.

TO OUR READERS: The Partner Zeitung is the publication of the International German Genealogy Partnership. You are welcome to share it in its entirety. Email info@igpp.org to request permission to re-use any content.

AN UNSERE LESER: Die Partner Zeitung ist die Publikation der Internationalen Deutschen Genealogie Partnerschaft. Sie können sie gerne in ihrer Gesamtheit weitergeben. Senden Sie eine E-Mail an info@igpp.org, um die Erlaubnis zur Weiterverwendung des Inhalts zu erhalten.

Copyright © 2025 International German Genealogy Partnership